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VIPA  –  Rapport expertencommissie

Als CD&V-lid van de Commissie voor Welzijn, 
Volksgezondheid en Gezin heb ik met aandacht 
het Jaarverslag 2003 van het VIPA gelezen. Naar 
aanleiding hiervan zou ik graag de volgende vraag 
formuleren.

Voor het Vlaams Infrastructuurfonds voor Per-
soonsgebonden Aangelegenheden blijft het grote 
knelpunt het tekort aan investeringssubsidies.

Om deze reden werd er in 2003 op initiatief  van 
de Vlaamse Regering een expertencommissie aan-
gesteld met als opdracht een plan op te stellen dat 
accurate oplossingen biedt voor de problemen 
waarmee het VIPA als beleidsinstrument en vooral 
als financieringsinstrument wordt geconfronteerd 
in de ziekenhuis- en rusthuissector. Zo zouden 
onder andere de alternatieve financieringsmidde-
len dienen te worden opgelijst en getoetst op hun 
bruikbaarheid.

De bevindingen van deze expertencommissie wer-
den verwacht tegen juni 2004.
Kan de minister meedelen wat de stand van zaken 
is ?

Antwoord

Het is de bedoeling van de commissie mij voor 
het einde van dit jaar haar eindrapport officieel te 
overhandigen.

Ik laat niet na om, na een grondig onderzoek en 
evaluatie, de leden van het Vlaams Parlement van 
de conclusies van dit rapport in kennis te stellen.


